
Göteborgs Bridgeförbund 
 
Protokoll styrelsemöte 6, 30 mars 2006 hos Lillemor Hagberg 
 
 
Närvarande: Peter Modh, Bengt Kjellqvist, Ella Olsson,  Göran Johansson, Bo Appelqvist och 
Lillemor Hagberg 
 

1. Ordföranden förklarar mötet öppnat. 
 

2. Dagordningen fastställs. 
 

3. Föregående protokoll godkännes. 
 

4. Ekonomi: 
Sponsorkampanjen har till dags datum inbringat 125 500 kronor. C:a 60 sponsorer har 
medverkat och dessa kommer att presenteras på GBF:s hemsida samt i GBF:s 
matrikel. Därutöver kommer en tavla i A3-format med sponsorernas namn att sättas 
upp i Bridgen Hus. Lillemor ansvarar för detta.   

 
5. Bridgens Hus: 

Peter har kontaktat Johan Linnander men ännu inte fått besked om när 
bouppteckningen efter Dan Palmqvist blir klar, så det finns inget besked om vad som 
kommer att ske med Bridgeservice HB. Vi avvaktar vidare information. Peter 
kommer att ha en genomgång av kvalitén på lokaliteter och kafeteria med Annica 
innan sommaren. 
En informationstavla med ett schema över bridgeaktiviteter i Bridgens Hus bör  
finnas. Lillemor ansvarar för detta. 
Em-Pe Bridge har ännu inte skrivit under hyreskontraktet med GBF. Bengt tar upp 
frågan med dem. 
Falken och Okey är på väg in i förbundet. Lillemor kontaktar dem om ansökan och 
medlemslista. 

 
6. Utbildningsplanering: 

Utbildning i Ruter steg 2 kommer att genomföras den 20 maj under ledning av 
Thomas Larsson. Bridge Mate kommer att presenteras på utbildningen. 

 
7. TL-verksamheten: 

DM-Par Kval har genomförts i 3 deltävlingar med 64 par, vilket var fler än året innan. 
Final den 1-2 april, 9 par går vidare till SM. 
DM-Lag är färdigspelat. Diskussioner förs i TK om upplägg av tävlingen till nästa år. 
Ligamedaljer från förra spelåret kommer att delas ut i samband med finalspelet i  
DM-Par. 
Sommarbridgen kommer att ledas av Bosse Ström i GBF:s regi. Peter Modh tar 
kontakt med honom för att avtala vilka villkor som ska gälla. 
Inköp av nya fyrmannaprotokoll görs av Peter. Inköp av nya kortlekar skall göras till 
hösten. 
Diskussion om Bridgemate på Bridgens Hus. Ett förslag från klubbarna är att 
klubbarna som spelar på Bridgens Hus går samman om ett inköp. Hur detta ska 
genomföras måste diskuteras med klubbarna. 



Preliminär planering av Sponsortävling den 21 maj görs. Alla sponsorer spelar gratis 
och Bridgemate lånas in via Thomas Larsson. Tävlingen blir eventuellt en 
silvertävling med öppet spel för även icke sponsorer, med en spelavgift på förslagsvis 
200 kronor, som går in på sponsorkontot. Lillemor och Bengt ansvarar för denna 
tävling. 
Diskussion om flyttning av ligamatcher. I princip skall matcherna spelas onsdagskväll 
eller måndagskväll då lokaler och spelledare är planerade. Vid en eventuell flyttning 
till tisdag eller torsdag föreslår styrelsen till TK att en högre avgift, t.ex. 20 kronor, 
uttages som tillfaller den klubb som då hyr lokalen. Beslutas att vid kallelse till 
Ligaspel skall en kopia av gällande bestämmelser och regler skickas med.  

 
8. Utträde ur förbundet: 

Haga BK har uttalar önskemål om att utträda ur GBF vilket beviljas. BK Sjökortet 
kommer att tillställas ett brev om huruvida man följer förbundets stadgar och om man 
vill ha fortsatt medlemskap. Lillemor ansvarar för denna skrivelse. 

  
9. Övriga frågor: 

En försäkring kommer att tecknas med Länsförsäkringar för GBF:s inventarier. 
Diskussion angående kollektiv olycksfallförsäkring. Peter pratar med Bridgeservice 
angående denna fråga. 
En förbandslåda till verksamhetslokalerna införskaffas av Ella. 
Diskussion om hur informationen till våra medlemmar ska kunna förbättras. Peter 
lägger fram ett förslag om en förbundstidning i stil med S:t Eriks ”Pass”. Frågan läggs 
fram på årsmötet. 
Info från FSB bör bli en stående punkt på dagordningen för GBF:s styrelsemöten. 
Ordförande och sekreterare kollar av e-mail som kommer in och tar upp frågor av 
intresse på nästa möte. 
Avtalet med vår internetleverantör sägs upp vilket ger en minskad kostnad på c:a 
3000 kronor per år.  GBF:s e-mailadress kommer att ändras men vi behåller 
webadressen gbf.o.se..  

 
10. Nästa styrelsemöte som blir ett årsplaneringsmöte bestäms till söndagen den 18 juni 

klockan 11.00 hos Lillemor Hagberg. 
 
11. Ordföranden tackar för visat intresse och förklarar mötet avslutat 

 
 
 
Vid protokollet   Justeras 
 
 
Lillemor Hagberg   Peter Modh 


